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Van het bestuur 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
We gingen het jaar goed van start met een 
geanimeerde ledenvergadering in januari, 
een goed bezochte Koffiedik kijken-
bijeenkomst in ’t Maoske in De Moer en de 
daarop volgende editie van 1 maart in De 
Rode Loper. Kort daarna viel alles stil. Het 
had even tijd nodig voordat we gewend wa-
ren aan het nieuwe bestaan met het corona-
virus als alles bepalende factor in het dage-
lijks doen en laten.  
 
Jaarvergadering 15 september 
De op 14 april geplande jaarvergadering 
schoven we vooruit naar juni, dachten we… 
Maar ook toen kon nog geen ledenvergade-
ring gehouden worden. We hebben dinsdag 
15 september nu vastgelegd. Uitnodiging en 
agende volgen te zijner tijd.  
 
Ook het tweemaandelijks overleg van bestuur 
en fractie heeft even stil gelegen. Dat gaan 
we weer oppakken komende maand, belang-
rijk om met elkaar al weer de eerste lijnen uit 
te zetten richting 2022 wanneer er weer ge-
meenteraadsverkiezingen zijn. 
 
Website en social media 
Sinds de vorige nieuwsbrief zijn er weer een 
aantal artikelen op de website verschenen 
o.a. over De Wetering en over de andere 
keuzes die Pro3 maakte voor de begroting. 
Hou voor actualiteiten onze facebook-, twit-
ter- en Instagram accounts in de gaten. 

Van de fractie 
De Corona-epidemie zorgde ook bij fractie en 
gemeenteraad voor grote veranderingen in 
het omgaan met elkaar. Geen live 
vergaderingen meer in de raadszaal, maar 
digitale communicatie. Sommige 
vergaderingen werden afgelast of verschoven 
naar een andere datum.  
 
Beeldvormende vergaderingen 
Een beeldvormende vergadering dient als 
voorbereiding op een opiniërende 
vergadering of raadsvergadering. Iedereen 
kan er aan deelnemen. Een voorstel-in-
voorbereiding wordt uitgebreid toegelicht en 
besproken om na te gaan of het rijp is voor 
verdere besluitvorming. Inwoners, maat-
schappelijke organisaties en verenigingen, 
ondernemers kunnen hun reacties geven. 
Sinds maart is er één beeldvormende 
vergadering geweest op 11 juni. Dit was een 
digitale vergadering waar iedereen zich voor 
kon aanmelden. Op deze avond ontvouwde 
de burgemeester de plannen over 
aanpassing van de organisatie en 
bedrijfsvoering  De centrale boodschap: Wat 
heeft de organisatie nodig richting de 
toekomst?. 
Daarnaast stond het geven van toelichting  
op het eerste Monitor Sociaal domein op de 
agenda en werd ingegaan op de lokale 
verbeter- en beheersmaatregelen over de 
jeugdzorg. 
Beeldvormende vergaderingen worden niet 
vastgelegd. Er is ook geen “livestream”, 
d.w.z. dat deze vergaderingen niet kunnen 
worden teruggekeken. 
 
De fractie heeft kritische vragen gesteld over 
de monitor sociaal domein. Over de 
jeugdzorg zijn schriftelijke vragen gesteld. 
Deze vragen staan bij punt 2 van de agenda 
op de website van de gemeenteraad. 
Aanklikken om de vragen naar je eigen 
computer te kopiëren. 
 
Opiniërende  vergaderingen 
In een opiniërende vergadering worden 
raadsvoorstellen voorgelegd waar iedere 
fractie een opinie over kan geven en die  
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tussen de partijen onderling bediscussieeerd 
kunnen worden. Er worden geen besluiten 
genomen. Dat gebeurt de daaropvolgende 
raadsvergadering. Ook zg. raadsinformatie-
brieven staan op de agenda. Over deze 
brieven kunnen korte toelichtende vragen 
gesteld worden aan het college. Soms kan 
een raadsinformatiebrief “gepromoveerd” 
worden tot agendapunt op een volgende 
raadsvergadering. 
 
Sinds maart zijn er twee opiniërende 
vergaderingen geweest (7 mei en 18 juni). 
Deze vergadertingen kunnen wel 
teruggekeken worden via de website van de 
gemeente: loonopzand.nl/gemeenteraad. 
 
Op 7 mei is o.a. uitgebreid gesproken over 
De Wetering. Pro3 is kritisch over het enige 
plan wat aan de raad werd voorgelegd. De 
fractie vindt dat ook een goedkoper concept 2 
voorgelegd moet worden. Voorkomen moet 
worden dat het oude kloostergebouw 
verkocht wordt om daar een Hostel in te 
vestigen. Ook drong de fractie erop aan om 
het draagvlak voor de plannen voor de 
Wetering goed in beeld te brengen. 
 
De Regionale Energie en Klimaat Strategie 
(REKS) werd besproken. Deze wordt in het 
algemeen positief door de Raad ontvangen. 
 
Wijzigingen Minimaregelingen (aanpassing 
Doe-pas naar Samen Loont-pas)  kwamen 
aan de orde en werden door onze fractie 
kritisch besproken. 
 
Vijf Raadsvergaderingen  
Dat waren vier digitale en een ‘ouderwetse’ 
live vergadering op 2 juli. 
Alle raadsvergaderingen kunnen terug 
gekeken worden via de website van de 
gemeente. De belangrijkste agendapunten: 
De Wetering (18 mei), Verbeterplan 
Burgerzaken, Voorstel aanpak onderzoek 
bestuurlijke toekomst van Loon op Zand, De 
Werft (25 juni), de Kadernota, Motie Pro3 

Voetpad Kloosterstraat, Motie Pro3/CDA 
opvang Kindvluchtelingen (2 juli). 
In BD en de Duinkoerier, op onze website en 
social media kanalen is terug te lezen welke 
keuzes de fractie heeft gemaakt. 
 
De kadernota is een belangrijk document en 
bereidt de weg voor naar de begroting in 
november. Die weg bevat tal van 
hindernissen op financieel gebied. Wat kost 
de coronacrisis en welke onverwachte grote 
uitgaven staan ons als gemeente te 
wachten? Inmiddels kreeg de gemeente 
onverwacht de melding uit de regio HvB dat 
ons als gemeente nog een rekening staat te 
wachten van drie ton voor de jeugdzorg. Hier 
was geen rekening mee gehouden. 
Verder staan in de Kadernota vooral 
financiële afspraken die zullen worden 
gevolgd.  
 
Het Rijk komt tot nu toe de gemeenten 
absoluut niet tegemoet met extra financiën 
voor het sociaal domein, (WMO en 
jeugdzorg). Bijna alle gemeentee hebben hier 
last van en hebben de noodbel geluid. Een 
motie van Pro3 om het College daarin te 
steunen werd unaniem aangenomen. 
 
Een motie van Pro3 “Voetpad 
Kloosterstraat” werd na wijziging unaniem 
aangenomen. De motie dringt er bij de 
wethouder op aan om nog eens naar de 
mogelijkheden te kijken om toch het 
ontbrekende deel aan te leggen.  
 
Tenslotte steunt een meerderheid (10-9) in 
de Raad een motie van Pro3 en het CDA om 
de oproep te steunen om kindvluchtelingen 
uit Griekenland op te vangen in Nederland. 
Vóór stemden Pro3, CDA en VoorLoon. 
Tegen: de VVD en GemeenteBelangen. 
 
Neem gerust contact op met de fractie(leden) 
als er vragen zijn over de verschillende 
agendapunten 
 

 
  

Wij wensen u een gezonde en fijne zomer toe! 
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